
MILLION DOLLAR CIRCLE 
  
Million Dollar Circle Members* are distributors in our global markets where we have implemented our 
Global Sales Compensation Plan and who have earned over one million dollars in sales compensation 
over the lifetime of their Nu Skin distributorship; are projected to achieve that milestone in the next 
twelve months; or have merged or formed a partnership with another account and the combined 
accounts have earned over one million dollars in sales compensation over the lifetime of their Nu Skin 
distributorships. Generating meaningful compensation as a Distributor requires considerable time, 
effort, and commitment. There are no guarantees of financial success and results vary widely among 
participants. The average sales compensation paid to U.S. Active Distributors each month was $185.** 
Less than .01% of Distributors have become Million Dollar Circle members. For a complete summary of 
sales compensation paid at all levels within our Global Sales Compensation Plan, please contact your 

local Nu Skin office or visit nuskin.com.  
  
*The term Million Dollar Circle Member and the average earnings information is unrelated to our 
Mainland China business, as we operate under a different business model there. Individuals from 
Mainland China are recognized for achieving Million Circle status under that business model. 
  
**These numbers are specific to the US 2016 Distributor Earnings Summary and are not representative 
of potential earnings in markets outside the US. Please contact your local Nu Skin office for the 
Distributor Earnings Summary available in your market. 
  

  

http://nuskin.com/


百万美元名人是指在全球实施销售奖励计划的市场中透过如新事业已经赚取累计报酬超过一百万

美元或预计在接下来12个月达到这一目标的如新直销商, 又或是透过与另一个直销商账户合并或

合伙, 而该合并的直销商账户已经透过如新事业赚取累计报酬超过一百万美元。直销商需要投入

大量的时间和努力并持续坚持才能够获得一定的报酬。如新并不保证所有参与者都能获得成功或

赚取报酬，并且获得的结果可能因参与者的不同而差别很大。在美国市场，我们每月支付给每个

活跃直销商账户的平均报酬是185美元。只有不超过0.01%的直销商能够成为百万美元名人。如果

您需要获取完整的Nu Skin各级别直销商在各市场的销售奖励报告，请联系您所在地如新公司或访

问 nuskin.com 

 

。 

如新在中国大陆的经营模式与如新全球经营模式截然不同。百万美元名人的称谓以及平均收入信

息并不适用于中国大陆市场。在中国大陆市场的经营者在其经营模式下可能会成为百万卓越成就

名人。 

以上数据来自于美国2016年度直销商收入报告，该数据并不能代表或反映美国以外市场直销商可

能获得的收入。如欲了解您所在市场的直销商收入报告，请联系您所在地如新公司或访

问 nuskin.com 

。 
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ミリオン ダラー サークルメンバー 

  

ミリオン ダラー サークル メンバー*とは、ニュー スキンがグローバルなセールス コンペン

セーション プランを適用しているグローバル マーケットにおいて、累計で100万ドル以上のコ

ミッションを受け取ったディストリビューター、このマイルストンを今後12ヵ月で達成予定の

ディストリビューター、または他のディストリビューター権と合併する、あるいはパートナー

シップを形成することにより、コミッション累計額が100万ドル以上になったディストリビュー

ターのことです。ニュースキンの報酬制度は、収入や成功を保証するものではありません。デ

ィストリビューターが報酬を得るためには、強い意志をもってビジネスに臨み、必要な時間と

労力をかけなければなりません。2016年、アメリカのアクティブディストリビューターは、月

間平均185ドルで、ミリオンダラー サークル メンバーとなったディストリビューターは、全デ

ィストリビューターの0.01％未満です。グローバルなセールスコンペンセーション プランに基

づく、タイトル別のディストリビューターの報酬については、各市場のニュー スキンに問い合

わせるか、ニュー スキン公式Webサイト（www.nuskin.com 

 

）をご覧ください。 
  
*中国では異なるビジネスモデルを採用しているため、ミリオン ダラー サークル メンバーの定

義や報酬                の平均値は、中国のビジネスには該当しません。中国の会員は、中国のビジ

ネスモデルに基づく「ミリ     オン サークル」条件の達成により表彰されます。 
  

**上記の数字は、「US 2016 Distributor Earnings Summary（2016年アメリカディストリビュータ

ー報        酬概要）」に基づくものであり、アメリカ以外の市場で得られる可能性のある報酬額

を表したものではあ   りません。各市場のディストリビューター報酬概要については、該当す

る市場のニュー スキンにお問い       合わせください。 
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백만장자 서클 

  

백만장자서클멤버*는 글로벌보상플랜을 실행하고 있는 글로벌 마켓에서 뉴스킨 

디스트리뷰터로서 백만달러 이상의 수입을 창출한 디스트리뷰터와 다음 12개월 안에 중대한 

성취를 할 것이 예상되거나 또는 다른 어카운트와 합병 혹은 조합을 이루고 그 결합된 

어카운트들이 뉴스킨 디스트리뷰터쉽에 따라 백만달러 이상의 수입을 창출한 디스트리뷰터를 

의미합니다.디스트리뷰터로서 의미 있는 소득을 만들어내는 것은 상당한 시간, 노력, 그리고 헌신

을 필요로 합니다. 재정적인 성공을 보장하지 않으며 참여자들에 따라서 그 결과는 아주다양할 수 

있습니다. 미합중국의 Active 디스트리뷰터들에게 지급되는 평균 후원수당은 월 185달러**입니다. 

0.1% 미만의 디스트리뷰터들만이 백만장자서클멤버가 됩니다. 뉴스킨의 글로벌보상플랜에 따라 

모든 직급의 디스트리뷰터들에게 지급되는 후원수당의 요약본은 귀하가 속해있는 지역의 뉴스킨

사무실 또는 디스트리뷰터로서 의미 있는 소득을 만들어내는 것은 상당한 시간, 노력, 그리고 헌신

을 필요로 합니다. 재정적인 성공을 보장하지 않으며 참여자들에 따라서 그 결과는 아주 다양할 수 

있습니다. 미합중국의 Active 디스트리뷰터들에게 지급되는 평균 후원수당은 월 185달러**입니다. 

0.1% 미만의 디스트리뷰터들만이 백만장자서클멤버가 됩니다. 뉴스킨의 글로벌보상플랜에 따라 

모든 직급의 디스트리뷰터들에게 지급되는 후원수당의 요약본은 귀하가 속해있는 지역의 뉴스킨 

사무실 또는 nuskin.com을 통해 확인할 수 있습니다. 

  

*중국은 우리와는 다른 비즈니스 모델 하에 운영되고 있으므로 백만장자서클 멤버의 용어와 

평균적인 수입에 대한 정보는 중국 비즈니스와 연관되어 있지 않습니다. 중국의 참여자들은 

중국의 비즈니스 모델을 통하여 백만장자서클을 달성할 수 있습니다. 

  

** 해당 숫자들은 2016년 미국 디스트리뷰터의 수입에 대한 요약으로 미국을 벗어난 다른 

마켓의 잠재적인 수입을 대표하지는 않습니다. 귀하 지역에 대한 디스트리뷰터 수입에 대한 

요약은 귀하 지역의 뉴스킨 사무실을 통해 확인하시기 바랍니다. 
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